
 

                                                                                       

 

 
Alpinkomiteen@ 
          
Sakshand.: IN/PAF  Dato: 25.09.2018  Arkivk.: ak/møter/innkalling/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Tysdag 25. september 2018, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 50 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 51 17-19  Godkjenning av protokoll frå møte nr. 04 17-19 i AK 
SAK 52 17-19 Referat frå Vårmøtet 14. mai 2018 
SAK 53 17-19 Protokoll frå møte nr. 03 17-19 i Skikrinsstyret 
SAK 54 17-19 Protokoll frå møte nr. 04 17-19 i Skikrinsstyret 
SAK 55 17-19 Protokoll frå møte nr. 05 17-19 i Skikrinsstyret 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 56 17-19 Terminliste/samlingsplan 2018-2019 
SAK 57 17-19 Hovudlandsrennet 2019 
SAK 58 17-19 Telenorleikane 2019 
SAK 59 17-19 Arbeidsavtalar for krinstrenarar 
SAK 60 17-19 Krinsbekledning 
SAK 61 17-19  Sponsormateriell arrangement 
SAK 62 17-19 Sogn og Fjordane-leikane 
SAK 63 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
SAK 64 17-19 Sakliste til Haustmøtet 27. oktober 2018 
SAK 65 17-19 Utøvarstipend Sparebanken Vest 
 
RAPPORTERING 
SAK 66 17-19 Rekneskapsrapport pr. 10.09.2018  
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 67 17-19 Orientering om markedsarbeidet til komiteen 
 
EVENTUELT 
 
 

 
TIL STADES:  Per Asbjørn Felde, Magne Hofslundsengen, Trude Dalset, Roger  
    Ellingsund og Ingrid Narum (adm.). 
 
FORFALL: Hege Venes 
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Ingrid Narum 

PROTOKOLL TIL MØTE NR. 05 I ALPINKOMITEEN, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

 

 
REFERATSAKER 
SAK 50 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste med vedlegg er utsendt på førehand.  
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner innkalling og sakliste.   
 
SAK 51 17-19  Godkjenning av protokoll frå møte nr. 04 17-19 i AK 
   Bakgrunn 
    Protokoll nr. 04 17-19 frå møte i alpinkomiteen er vedlagt. 
    Denne er godkjent elektronisk tidlegare. 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner protokoll nr. 04 17-19. 
 
SAK 52 17-19 Referat frå Vårmøtet 14. mai 2018 

Bakgrunn 
   Referat frå Vårmøtet er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen tek referatet til orientering. 
 
SAK 53 17-19 Protokoll frå møte nr. 03 17-19 i Skikrinsstyret 

Bakgrunn 
 Protokoll frå møte nr. 03 17-19 i Skikrinsstyret er vedlagt. 

 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek protokollen til orientering. 
 
SAK 54 17-19 Protokoll frå møte nr. 04 17-19 i Skikrinsstyret 

Bakgrunn 
 Protokoll frå møte nr. 04 17-19 i Skikrinsstyret er vedlagt. 

 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek protokollen til orientering. 
 
SAK 55 17-19 Protokoll frå møte nr. 05 17-19 i Skikrinsstyret 

Bakgrunn 
 Protokoll frå møte nr. 05 17-19 i Skikrinsstyret er vedlagt. 

 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek protokollen til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 56 17-19 Terminliste/samlingsplan 2018-2019 

Bakgrunn 
Utkast til terminliste er vedlagt. 
 
Samlingsplan finn ein på denne lenka; 



 

                                                                                       

 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/alpint/spv-samlingar/ 
 
Viser til vedtak i Sak 42 17-19; 

 
Fleire lågterskel renn: 

- skicross-løype 
- kort løype – manuell tidtaking eller ikkje tidtaking 

 
Dobbelrenn på ein dag/ kombinert med samling: 

- dobbelrenn på same dag og same disiplin 
 

Ved enkeltrenn bør arrangør har oppvarmingsløype og at løypa står open  
  for trening etter renn i SL. 

Ved renn i SSL bør arrangør legge opp til trening og renn i same løype, 
trening før og etter rennet. Foreldre frå andre klubbar bør bidra på 
gjennomføring av trening. 
Alpinkomiteen informere om dette på Haustmøtet. 
 
Sogn og Fjordane-leikane er fastsett til laurdag 08. desember 2018 i Sogndal,  

  Hodlekve. Sjå eiga sak. 
 
Young Attacing Vikings/ foreldrekurs er planlagt på Harpefossen 19.-20.  

  januar. NSF har stadfesta bidrag med kompetanseressursar. 
 
Barmarkssamlingar er gjennomført på Byrkejo og Naustdal, og er planlagt på  

  Sandane, Sogndal (Idrettens Møteplass) og Byrkjelo. 
 

VEDTAK 
   Komiteen gjer følgjande vedtak til terminlista og samlingsplanen 2018-2019; 
 

- Breiddesamling Hafjell 08.-10. februar 2019 kjem inn på 
samlingsplanen og krinsen stiller med ein trenar. 
 

- Precamp Telenorleikane for U14 når det er lokal samling 23.-24. mars 
2019. 
 

- Sportsleg ansvarleg drøftar med hovudtrenar om ein skal nytte 
krinstrenar på ECO Hafjell 18.-20. januar 2019. 
 

- Ved god kapasitet på trenarkrefter på kveldtrening Jølster kan 
krinstrenar prioritere å reise rundt på klubbtreningar. Om mindre 
kapasitet på trenarkrefter bør kveldstrening vere annakvar veke i 
Jølster og annakvar veke rundt i klubb. 
 

- Rammeprogram til samling skal vere klart minium 1 veke før 
påmeldingsfristen. 
 

- Komiteen presenterer forslag på Haustmøtet til korleis arrangør kan 
gjennomføre arrangement. Sjå vedtak Sak 42 17-19. Komiteen 
oppmodar til manuell tidtaking på kort løype. 

 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/alpint/spv-samlingar/


 

                                                                                       

 

SAK 57 17-19 Hovudlandsrennet 2019 
    Bakgrunn 
    Hovudlandsrennet i alpint vert avvikla på Oppdal 02.-07. april 2019.  
   Komiteen oppnemner hovudleiar for Sogn og Fjordane Skikrins. 
 
   VEDTAK 
    Komiteen gjer vedtak om at det er ein hovudleiar under heile  
    Hovudlandsrennet. Hovudtrenar oppnemner hovudleiar. 
 
   Elles har komiteen ynskjer om Precamp lokalt dersom forhold på bakgrunn  
    av erfaringar frå sist sesong. Alternativ fleire dagar mellom Precamp og  
    Hovudlandsrennet.  
 
SAK 58 17-19 Telenorleikane 2019 
    Bakgrunn 
    Telenorleikane i alpint vert avvikla i Sauda i perioden 29.-31. mars 2019.  
   Komiteen oppnemner hovudleiar for Sogn og Fjordane Skikrins. 
 
    VEDTAK 
    Komiteen gjer vedtak om at det er ein hovudleiar under heile arrangementet.  
    Hovudtrenar oppnemner hovudleiar. 
 

Elles har komiteen ynskjer om Precamp for U14 23.-24. mars når det er lokal 
samling.  

 
SAK 59 17-19 Arbeidsavtalar for krinstrenarar 
   Bakgrunn 

Arbeidsavtalane for krinstrenarar går ut ved årsslutt og må fornyast for 2019. 
 
Viser til vedtak i Sak 14 17-19; 

 
    Alpinkomiteen gjer vedtak om at aktuelle krinstrenarar får tilbod om  
    oppdragsbaserte arbeidsavtalar i 2018. 
 
   Økonomisk nivå i arbeidsavtalane skal vere innanfor dei økonomiske  
    budsjettrammene til komiteen i 2018. 
 
   Ein legg vidare opp til at det skal vere eit differensiert lønsnivå i avtalane  
    basert på dei ulike trenarane sin kompetanse, trenarerfaring etc. I tillegg  
    vil hovudtrenar få ekstra godtgjersle for arbeidet knytt til organisering og  
    planlegging.  
 
   Adm. sjef følgjer opp saka saman med leiar i komiteen.  
 

VEDTAK 
   Komiteen gjer vedtak om å forlenge noverande avtalar med krinstrenarar ut  
    sesongen, dvs. til 30.04.2019.  

Nye avtalar skal avtalast i april 2019 og desse skal følgje sesongen (01.05- 
  30.04). 

 
Leiar og adm. følgjer opp vedtaket. 

 



 

                                                                                       

 

SAK 60 17-19 Krinsbekledning 
    Bakgrunn 
    Alpinkomiteen har jobba med å få til felles krinsbekledning gjennom eit  
    sponsor-samarbeid med Intersport Sogndal.  
    
   Ovanfor sponsorane til AK er det viktig at ein raskt får flest mogleg til å nytte  
    ny krinsbekledning. AK bør vurdere å gå inn med eigne midlar for å få  
    kostnaden ned slik at prisen ut til alle vert lågare. 

 
VEDTAK 

    Komiteen gjer vedtak om legge fram saka på Haustmøtet der ein presenterer  
    alternativ til krinsbekledning, og oppmodar flest mogleg å skaffe seg eit  
    plagg. 

Det bør presiserast at alpinkomiteen sine sponsorar er med å finansierer  
  samlingane i krinsregi. 

 
   Komiteen gjer vidare vedtak om å subsidierer ein del av kostanden for  
    krinsbekledning for aktive (dei som deltek på renn og samlingar). I tillegg at  
    utøvarar som kjøper krinsbekledning får «krinspris» på samlingar i  
    krinsregi. Andre må betale meir for deltaking på samlingar.  
 

Komiteen presiserer på Haustmøtet kor viktig det er at dei som nyttar seg av 
krinstiltak ikkje brukar klede med tidlegare sponsorar. 
 
Adm. følgjer opp Intersport Sogndal i høve vidare prosess for bestilling og 
klargjering av krinsbekledning. 

 
SAK 61 17-19  Sponsormateriell arrangement 

Bakgrunn 
Alpinkomiteen tek ein gjennomgang på sponsormateriell som skal nyttast på  

  arrangement til vinteren. 
 
Ovanfor sponsorane til AK er det viktig at ein får ei samlande og proff  

  stadionreklame der alle sponsorane er samla på ein banner. Denne bør  
  nyttast bak premiepallen og i samband med fotografering. 

 
VEDTAK 
Komiteen gjer vedtak om kartlegge all sponsormateriell til alpinkomiteen, 
både kor mykje ein har og om det er behov for nytt.  
Det må undersøkast både i alpingruppene og med krinskontoret. 
Hege V. får ansvar for å organisere kartlegginga. 

 
   Magne H. følgjer opp utforming av «sponsorvegg». Adm. følgjer opp når alle  
    sponsorar er på plass. «Sponsorveggen» bør vere klar til sesongstart. 
 
SAK 62 17-19 Sogn og Fjordane-leikane 

Bakgrunn 
Skikrinsstyret har gjort vedtak om å gjennomføre Sogn og Fjordane-leikane i 
Sogndal (Hodlekve) 08. desember 2018.  
 
Greinkomiteane legg til rette for treningssamling søndag 09. desember 2018  
same stad. 



 

                                                                                       

 

 
VEDTAK 
Planlagt lokal alpinsamling 08.-09. desember 2018 vert lagt til Sogndal 
(Hodlekve). 

 
SAK 63 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
   Bakgrunn 
    Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2017-2019 vart vedteken i  
    samband med Skikrinstinget 2017. 
 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   I møtet skal komiteen handsame handlingsplanen, drøfte  
    alpinkomiteen sine tiltak, samt avklare vidare ansvarsfordeling. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å følgje  
    opp handlingsplanen i høve til drøfta arbeidsfordeling. 
 
SAK 64 17-19 Sakliste til Haustmøtet 27. oktober 2018 
   Bakgrunn 
   Skikrinsstyret har gjort vedtak om at Haustmøtet 2018 skal avviklast 27.  
    oktober i Sogndal på Idrettens Møteplass. 
 

På Haustmøtet til alpinkomiteen i 2017 var dette saklista: 
 

- Orientering frå Haustmøtet i NSF 
- Evaluering av Fjord1 samlingane 2017 
- Sportslege rammer 2018 
- Terminlista 2017-2018 
- Kvalifiseringsreglementet til HL/ Telenorleikane 2018 
- Økonomi/ marked  

 
   VEDTAK  
   Komiteen gjer vedtak om følgjande sakliste til Haustmøtet 27. oktober 2018: 

 
1) Orientering frå Haustmøtet i NSF 
2) Evaluering av barmarkssamlingane 2018 
3) Samlingsplan 2018-2019 
4) Terminlista 2018-2019 
5) Trenarkurs  
6) Krinsbekledning 
7) Utøvarstipend Sparebanken Vest 
8) Økonomi/ marked  

 
SAK 65 17-19 Utøvarstipend Sparebanken Vest 

Bakgrunn 
   Ved fornying av samarbeidsavtale med Sparebanken Vest (SPV), gjeldande  
    frå 01.01.2019, kom det framlegg frå SPV om moglegheit for utøvarar om å  
    søke på stipend hjå dei. 
 
    SPV ynskjer at skikrinsen (alpinkomiteen) står som søkar og kjem opp med  



 

                                                                                       

 

    kandidatar som ein meiner har potensiale til å nå langt.  
    Søknadsfrist er 01. april 2019 og stipendet kan delast ut i samband med  
    Vårmøtet til skikrinsen.  
    Om det er fleire kandidatar må ein evt. dele opp summen i stipendet. 
     
   VEDTAK 
   Komiteen gjer vedtak om at følgjande kriterie skal ligge til grunn for søknad  
    på utøvarstipend: 
 

- FIS-løparar 
- Utøvar frå Sogn og Fjordane og representerer klubb frå Sogn og 

Fjordane 
- Utøvar må vise potensiale til å nå langt 
- Utøvaren viser gode haldningar 

 
Fristen for søknad til alpinkomiteen er 01. mars 2019. 
 
Vidare informerer komiteen om Sparebanken Vest sitt utøvarstipend på 
Haustmøtet 27. oktober. 

 
RAPPORTERING 
SAK 66 17-19 Rekneskapsrapport pr. 10.09.2018 
   Bakgrunn 
    Rekneskapsrapport pr. 10.09.2018 er lagt ved som eige vedlegg.  

Rapporten vart presentert i møtet. 
 
    Viser til alpinkomiteen sitt vedtak 22.06.2018: 
 
    Alpinkomiteen (AK) har teke ei investering i fellesutstyr til bruk på  
    samlingar og trening i 2018 på kr. 70 300,-, men ynskjer ikkje at dette skal  
    gå utover aktiviteten AK legg til rette for. Dersom AK går med underskot i  
    2018 dekkast underskotet inn med oppspart eigenkapital. (Overskot i 2017  
    for AK var på kr. 91 102,-. Oppspart eigenkapital for AK var pr. 01.01.2018  
    kr. 279 194,-.) 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen tek rapporten til orientering. 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 67 17-19 Orientering om markedsarbeidet til komiteen 
    Bakgrunn 
    Status i Sogn og Fjordane Skikrins - alpint sitt markedsarbeid. 
 

Verksemd Grein Går ut Status 
COOP Vest SA Alpint/ langrenn 2018 Avtalen går ut 31.12.2018. 

Reforhandlast hausten 
2018. 

Fjord1 Alpint 2018 Avtalen går ut 01.09.2018. 
Er i reforhandling. 

Sparebanken Vest Alpint 2021 Eksisterande avtale går ut 
31.12.2018. Ny avtale er 
reforhandla for 3 nye år 
(t.o.m. 2021). 



 

                                                                                       

 

Intersport Sogndal 
 

Alpint 2019 Avtale signert 22.09.2018. 
Opsjon om 3-årig avtale til 
2021. 

Frydenbø Bilsenter AS Alpint 2017 Avtalen vart ikkje fornya. 
Er i forhandling med ny 
samarbeidspart. 

 
    Skikrinsstyret gjorde følgjande vedtak om ansvarsdeling i sak 73 17-19: 
 

1) Ny samarbeidsavtale alpint, ansv.: AK + adm. 
2) Fjord1, ansv.: Atle H. og adm. 
3) Coop Vest SA, ansv.: Tonje T. + adm. 

 
   VEDTAK 
    Komiteen tek saka til orientering. 
 
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Per Asbjørn Felde (s)      Ingrid Narum (s) 
Leiar AK       Adm. sjef  



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 51 17-19 Godkjenning av protokoll frå møte nr. 04 17-19 i AK 
 
 
Alpinkomiteen@ 
          
Sakshand.: IN/PAF  Dato: 05.06.2018  Arkivk.: ak/møter/innkalling/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Måndag 04. juni 2018, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 38 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 39 17-19 Godkjenning av protokoll frå møte nr. 03 17-19 i AK 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 40 17-19 Fastsetting av oppgåvefordeling i alpinkomiteen 
SAK 41 15-17  Samlingsplan 2018-2019 
SAK 42 17-19 Terminliste 2018-2019 
SAK 43 17-19 Trenargodgjersle 
SAK 44 17-19 Krinsopplegg 
SAK 45 17-19 Kostnadsfordeling på samlingar 
SAK 46 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
SAK 47 17-19 Økonomi 
 
RAPPORTERING 
SAK 48 17-19 Rekneskapsrapport pr. 07.05.2018  
 
EVENTUELT 
SAK 49 17-19 Reisekostnader styremøte Oppdal Alpin elite 
 
 

 
TIL STADES:  Per Asbjørn Felde, Magne Hofslundsengen, Hege Venes, Roger Ellingsund og  
    Ingrid Narum (adm.). 
 
FORFALL: Trude Dalset 
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 

 

PROTOKOLL TIL MØTE NR. 04 I ALPINKOMITEEN, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

 
REFERATSAKER 
SAK 38 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste med vedlegg er utsendt på førehand.  
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner innkalling og sakliste.   
 
SAK 39 17-19 Godkjenning av protokoll frå møte nr. 03 17-19 i AK 
   Bakgrunn 
    Protokoll nr. 03 17-19 frå møte i alpinkomiteen er vedlagt. 
    Denne er godkjent elektronisk tidlegare. 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner protokoll nr. 03 17-19. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 40 17-19 Fastsetting av oppgåvefordeling i alpinkomiteen 
   Bakgrunn 
   Alpinkomiteen fordelar arbeidet i komiteen. 
    
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen gjer følgjande oppgåvefordeling i komiteen: 
  

- Sportslege ansvarlege: Magne og Roger 
- Kvalikk-tabell: Hege (ansvarleg) og Trude 
- Terminliste: Trude (ansvarleg) og Hege 
- Rekrutteringsarbeid: Trude og adm. 
- Fylkesheiskort: Per Asbjørn og adm. 

 
SAK 41 17-19 Samlingsplan 2018-2019 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen går igjennom samlingsplanen og prøver å implementere  
    følgjande tiltak: 
 

- på tvers samling barmark 
- tidleg samling i fylket for alle når den første snøen kjem 
- evt. samarbeid med også Møre 
- foreldrekurs/ Young Attacing/ samling 
- barmark kvar? Har vi noko ønskje om spredning av desse? 

 
   VEDTAK 

På tvers samling barmark: 
- 27.-28. oktober i Sogndal (Idrettens Møteplass) 

 
Tidleg samling i fylket for alle når den første snøen kjem: 

- leggast inn i samlingsplanen 
 

Evt. samarbeid med også Møre: 
- dele samllingsplan med Møre 
- opent for enkeltutøvarar å vere med på samlingar til skikrinsen 



 

                                                                                       

 

 
Foreldrekurs/ Young Attacing/ samling: 

- forslag om å legge det til Harpefossen 
- adm. følgjer opp Jo Mork for dato og opplegg 
- legge felles samling/ renn same stad 

 
Barmarkssamlingar: 

- Alpinkomiteen ynskjer å fordele barmarksamlingane rundt på 4 
stadar; Førde, Sandane, Nordfjordeid og Sogndal 

 
SAK 42 17-19 Terminliste 2018-2019 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen la fram rammer for terminliste 2018-2019 på Vårmøtet. 

På bakgrunn av innspela ein fekk drøftar komiteen terminlista med m.a. 
følgjande punkt: 
 

- legge inn opning for Sogn & Fj. leikane i des/ jan. 
- fleire lågterskel renn? 
- dobbelrenn på ein dag/ kombinert med samling 

 
   VEDTAK 

Legge inn opning for Sogn & Fj. leikane i des/ jan. 
- forslag om 12. eller 13. januar 2019 

 
Fleire lågterskel renn: 

- skicross-løype 
- kort løype – manuell tidtaking eller ikkje tidtaking 

 
Dobbelrenn på ein dag/ kombinert med samling: 

- dobbelrenn på same dag og same disiplin 
 

Ved enkeltrenn bør arrangør har oppvarmingsløype og at løypa står open for 
 trening etter renn i SL. 

Ved renn i SSL bør arrangør legge opp til trening og renn i same løype, 
trening før og etter rennet. Foreldre frå andre klubbar bør bidra på 
gjennomføring av trening. 
Alpinkomiteen informere om dette på Haustmøtet. 

 
SAK 43 17-19 Trenargodtgjersle 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen drøftar prinsipp for trenargodtgjersle i krinsregi. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen avgjer nivå på trenargodtgjersle. 
 
SAK 44 17-19 Krinsopplegg 
   Bakgrunn 
    Komiteen diskuterer kva ein kan gjere annleis på følgjande punkt: 
 

- kveldstrening  
- rekruttering – kan vi hjelpe laga/ regionar meir enn idag? 

 



 

                                                                                       

 

   VEDTAK 
   Kveldstrening anna kvar veke i Jølster skisenter, og anna kvar veke  
    med sonetrening. 
 
SAK 45 17-19 Kostnadsfordeling på samlingar 
   Bakgrunn 
    Komiteen diskuterer om ein bør gjere ei fordeling av kostnad for foreldre på  
    samlingar. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen legg fram saka på Haustmøtet. 
    
   Elles kom komiteen fram til følgjande praksis på samlingar: 
    Trenar som tingar trase skal også tinga heiskort til hjelpemannskap. Trenar  
    avgjer kor mange kort det er behov for og foreldre organiserer fordeling av  
    kostnad. 
 
SAK 46 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
   Bakgrunn 
    Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2017-2019 vart vedteken i  
    samband med Skikrinstinget 2017. 
 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   I møtet skal komiteen handsame handlingsplanen, drøfte  
    alpinkomiteen sine tiltak, samt avklare vidare ansvarsfordeling. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å følgje  
    opp handlingsplanen i høve til drøfta arbeidsfordeling. 
 
SAK 47 17-19 Økonomi 
   Bakgrunn 
    Alpinkomiteen drøftar status på økonomi/ marked. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering. 
 

Ein ser at samlingsmodellen som er gjennomført i vinter og vår 2018 har ein 
kostnad som har vore høgre enn budsjettert. Grunnen er m.a. ei auke i 
samlingsdagar, bruk av ressursar til å bygge opp trenarkompetanse i fylket og 
investering i fellesutstyr til bruk på samling og trening. 
Ein har hatt ei målsetting om eit omfattande samlingsopplegg for å ha eit 
fullgodt lokalt tilbod for utøvarar i fylket. 

 
RAPPORTERING 
SAK 48 17-19 Rekneskapsrapport pr. 07.05.2018 
   Bakgrunn 
    Rekneskapsrapport pr. 07.05.2018 vert presentert i møtet. 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen tek rapporten til orientering. 



 

                                                                                       

 

 
EVENTUELT 
SAK 49 17-19 Reisekostnader styremøte Oppdal Alpin elite 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins sitt styremedlem i Oppdal Alpin elite har komme  
    med førespurnad til alpinkomiteen om kva praksis ein har for å dekke  
    reisekostnader til styremøte i Oppdal Alpin elite. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen gjer vedtak om at ein ikkje dekkar reisekostnader til møter for  
    Sogn og Fjordane Skikrins sitt styremedlem i Oppdal Alpin elite. Det har  
    ikkje vore praksis tidlegare at styremedlem har fått dekka reisekostnader. 
    

Vidare ynskjer komiteen å sjå nærare på samarbeidet mellom Sogn og  
  Fjordane Skikrins og Oppdal alpin elite. 

 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Per Asbjørn Felde (s)      Ingrid Narum (s) 
Leiar AK       Adm. sjef  

 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 52 17-19 Referat frå Vårmøtet 14. mai 2018 
 

 

Referat Vårmøte Alpint, Skei 14.05.2018 
 

Sak 01) Evaluering av sesongen 2017-2018  

Per Asbjørn informerte om evaluering av sesongen 2017-2018. 

 

Kommentarar frå Vårmøtet: 

- det har vore ein positiv og god sesong 

- Haugen IL har ikkje rekruttering, lang reisetid til kveldstreningar i regi av krinsen 

 

Sak 02) Sportslege rammer sesongen 2018-2019  

               - Samlingsopplegg 2018-2019  

Anders Neteland informerte om sesongen 2018-2019. 

- rekruttering er det viktigste framover 

- krinsen legg til rette for U12-U16 løparar 

- for lite trenarar i sesongen 

- betre samarbeid med klubbane 

- trenarkabal:  Eilert Årseth, Anders N, 2 frå Førde? 

   ynskjeleg med 7-8 trenarar 

- trenarstyret modell 

- utøvarane treng meir skiteori – skiteknikk 

 

Kommentarar frå Vårmøtet: 

- klubbane ynskjer Anders N. rundt i fylket på treningar 

- ynskjeleg med Fylkesheiskort til ein rimeleg pris, dette må det jobbast for 

 

Sak 03) «Rekrutteringsprosjektet» 

Rekrutteringsprosjektet tek ei ny retning: 

 - Foreldrekurs v/ Jo Mork (NSF) 

  

- Young Attacking Vikings v/ Jo Mork (NSF) 

  samle alle klubbane 

 - Breiddesamlinga. 

 

Kommentarar frå Vårmøtet: 

 - Breiddesamlinga. Helst i fylket der ein mobiliserer flest mogleg utøvarar. Januar? 

- Tenke nytt : skicross, treningsomgangar før renn/ etter renn 

- Klubbesøk 

 

Sak 04) Rammer for Terminliste 2018-2019  

Kommentarar frå Vårmøtet: 

- Telenor-renn til dei yngste 

- 1 dag på ei helg, 2 renn på 1 dag (ikkje renn både laurdag og søndag) 

- samkøyre samling og renn/rekruttrenn 



 

                                                                                       

 

- oppvarmingsløype før renn 

- Nordfjord ynskjer renn i lag med/ samarbeid med Møre og Romsdal 

 

Sak 05) Økonomi/ marked 

Administrasjonen gjekk i gjennom rekneskap for 2017 og informerte om status markedsarbeid. 

 

Eventuelt 

- Avmelding på samling etter frist – blir fakturert – bruk reiseforsikring 

- Felles barmark på tvers av greinene i Sogn og Fjordane Skikrins planleggast i haust 

 

 

Ref. Hege Venes/ Trude Dalset/ Ingrid Narum (s) 
 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 53 17-19 Protokoll frå møte nr. 03 17-19 i Skikrinsstyret 
 
Skikrinsstyret@ 

 
          
Sakshand.: YT/FÅ/IN Dato: 13.02.2018 Arkivk.: styret/møter/protokoll/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Måndag 12. februar 2018, kl. 18.00-21.00 
 
 
REFERATSAKER 
SAK 34 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 35 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 02 17-19 frå Skikrinsstyret  
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 36 17-19 Ny adm. sjef i SFSK f.o.m. 1. mars 2018 
SAK 37 17-19 Sonemøter SFSK 
 
RAPPORTERING 
SAK 38 17-19 Rekneskapsrapport pr. 31.12.2017 
SAK 39 17-19 SFSK Handlingsplan 2017-2019 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER  
SAK 40 17-19 Organisering NSF 
SAK 41 17-19 Endring alpinkomiteen 
SAK 42 17-19 Ski-tinget 2018 
SAK 43 17-19 Arbeidet til valkomiteen NSF 
SAK 44 17-19 Representasjon Idrettskrinstinget 2018 
SAK 45 17-19 Høyring SFIK Handlingsplan 2016-2020 
SAK 46 17-19 Status markedsarbeid 
SAK 47 17-19 Vårmøte SFSK 14. mai 2018 program 
SAK 48 17-19 NSF «Utetimen» 
 
EVENTUELT 
 
 
 

 
TIL STADES:  Finn Årdal, Hallvard Nygård, Tonje Norheim Tangerud,  
    Per Asbjørn Felde, Henning Sæthre, Sjur Håvard Øygard, Ole Petter  
    Henden (2. varamedlem), Ingrid Narum (ny adm. sjef f.o.m. 1. mars 2018) og  
    Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Margot Åsebø, Oddmund Lefdal og Asle Sande (1. varamedlem) 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 03 I SKIKRINSSTYRET, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

MERKNADER: Per Asbjørn Felde (nestleiar AK) deltok i møtet i stadenfor Atle Hamar (leiar 
AK), sjå sak 41 17-19. 

 
REFERENT:  Yngve Thorsen/Ingrid Narum 
 
 

    
REFERATSAKER 
SAK 34 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
    Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 35 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 02 17-19 frå Skikrinsstyret  

Bakgrunn 
Protokoll frå styremøte nr. 02 17-19 er sendt ut tidlegare, og er godkjent 
elektronisk. Protokollen finn ein vedlagt. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret godkjenner protokoll nr. 02 17-19. 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 36 17-19 Ny adm. sjef i SFSK f.o.m. 1. mars 2018 
    Bakgrunn 
    Ingrid Narum er tilsett som ny administrasjonssjef f.o.m. 01. mars 2018. 
     
    Narum tek dermed over stillinga etter at mangeårig administrasjonssjef  
    Yngve Thorsen, begynner som HMS ansvarleg hjå Coop Vest SA frå 1. mars.  
    Narum har lang erfaring frå idretten, og kjem frå stillinga som plan- og  
    utdanningsleiar i Sogn og Fjordane idrettskrins. 

    Ho er tidlegare aktiv langrennsløpar, og har m.a. 27 startar i verdscupen. 

   Narum er førebels tilsett i 40% stilling i februar, og vidare i 50% stilling i  
    mars og april, før ho tek til i 100% stilling 01. mai 2018.  
 
   Ved denne ordninga legg ein til rette for ein god overgang i  
    administrasjonen. 

 VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 

SAK 37 17-19 Sonemøter SFSK 
   Bakgrunn 

Viser til SFSK sin handlingsplan for perioden 2017-2019 der  
skikrinsen skal implementere SUM i eigen krins.  
I handlingsplanen skal skikrinsen gjennomføre 4 klubbesøk/sonemøter pr. år 
i tingperioden.  
 



 

                                                                                       

 

 
 
 
I oppfølginga av tiltaket har ein planlagt 3 sonemøter våren 2018 slik: 
 

• Sonemøte Sogn – 5. mars 2018, Sogndal 

• Sonemøte Nordfjord – 12. mars 2018, Eid 

• Sonemøte Sunnfjord – 19. mars 2018, Førde 
 
Målet med sonemøta er å bli kjent med Skiforbundet sin utviklingsmodell og 
lære korleis ein kan jobbe med konkrete verktøy for å utvikle eigen klubb. 
Her blir klubbane bevisst på status og einige om konkrete handlingar og 
tiltak – både for seg sjølv og i samarbeid med andre klubbar. 

    Møta er opne for tillitsvalte, trenarar, føresette og andre skiinteressert i  
    skiklubbane. 

   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om følgjande  
    representasjon i samband med aktuelle sonemøter: 
 

- Sonemøte Sogn – 5. mars 2018, Sogndal; Tonje Norheim Tangerud, 
Henning Sæthre og Oddmund Lefdal (?) 
 

- Sonemøte Nordfjord – 12. mars 2018, Eid; Margot Åsebø (?), Ole Petter 
Henden og Per Asbjørn Felde. 

 
- Sonemøte Sunnfjord – 19. mars 2018, Førde; Finn Årdal, Hallvard 

Nygård, Sjur Håvard Øygard. 
 
RAPPORTERING 
SAK 38 17-19 Rekneskapsrapport pr. 31.12.2017 
    Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 31.12.2017 er lagt ved som eige vedlegg. 
 
   Nøkkeltal pr. 31.12.2017:  
 

SFSK Driftsinnt. totalt SFSK Driftskost. totalt SFSK Resultat  SFSK Årsbudsjett 

 Kr     3 423 417,-  Kr     3 234 451,-  Kr    188 966,-  Kr     0,00                     

AU Driftsinnt. totalt AU Driftskost. totalt AU Resultat  AU Årsbudsjett 

 Kr        810 179,-  Kr        783 535,-  Kr      26 644,-  Kr     0,00                     

AK Driftsinnt. totalt AK Driftskost. totalt AK Resultat  AK Årsbudsjett 

 Kr     1 245 144,-  Kr     1 177 342,-  Kr      67 802,-  Kr     0,00                       

HKK Driftsinnt. totalt HKK Driftskost. totalt HKK Resultat  HKK Årsbudsjett 

 Kr          55 175,-  Kr          45 933,-  Kr        9 242,- Kr     0,00 

LK Driftsinnt. totalt LK Driftskost. totalt LK Resultat pr.  LK Årsbudsjett 

 Kr     1 312 918,-  Kr     1 227 640,-  Kr     85 278,-  Kr     0,00 
 

https://www.skiforbundet.no/fagportal/skiforbundets-utviklingsmodell/


 

                                                                                       

 

Skikrinsstyret må vere merksam på at rekneskapen for 2017 ikkje er  
ferdigstilt p.t. 
 
 
Prognose for 2017 er ca. kr. 70 000,- i positivt økonomisk resultat. 

    
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om at tilskotet  
    (kr. 100 000,-) til Ski i skulen utbetalt av fylkeskommunen desember 2017  
    settast av til vidare drift av prosjektet vinteren 2018. 
 
SAK 39 17-19 SFSK Handlingsplan 2017-2019 
   Bakgrunn 
   Skikrinsstyret oppdaterte SFSK sin handlingsplan 2017-2019 med omsyn til  
    status. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 40 17-19 Organisering NSF 
    Bakgrunn 

    
Notat frå arbeidsgruppe nedsett på kretsledermøte i Lathi: 

 
   Norges Skiforbund har de siste to årene opplevd flere vanskelige saker som  
    har satt organisasjonen på prøve, både politisk, administrativt og juridisk.  
    Resultatet av sakene har dels gitt usikkerhet knyttet til inntekter, dels gitt  
    negative ringvirkninger for omdømmet, og dels medført interne  
    utfordringer knyttet til styring og kontroll. Kretslederne har underveis  
    gjennom de vanskelige sakene blitt orientert om Skistyrets håndtering av  
    sakene, og har gjennom dette også blitt kjent med de organisatoriske  
    utfordringene som har oppstått i kjølvannet av enkelte av sakene. 
 
    På bakgrunn av diskusjon under internt kretsledermøte 27. februar 2017  
    under VM i Lahti, ble kretslederne enige om å nedsette en arbeidsgruppe  
    som skulle se på og vurdere forbedringer i politisk organisering i NSF. 

 
    Kretsutvalget fremla sin foreløpige konklusjon for kretsledermøtet på  
    Hamar 11. januar 2018. Det ble på kretsledermøtet besluttet å gå videre  
    med vurdering av organisatoriske forbedringer av det sentrale leddet i NSF  
    gjennom involvering og behandling i de enkelte kretsstyrene. 

 
   Forslag til endring i politisk organisering av Skiforbundet. 
 
    Med basis i utvalgets kartlegging foreslås tre konkrete endringer: 

• Skistyret reduseres til 9 medlemmer, inkludert ansattes representant.  
Grenkomitelederne trer ut av Skistyret for å sikre at det ikke foreligger 
dobbeltroller i organisasjonen 

• Grenkomiteene oppnevnes i sin helhet av Skistyret 

• Kretsledermøtet får en utvidet og styrket funksjon mellom Skitingene, 
herunder tillegges kretsledermøtet myndighet til å godkjenne 



 

                                                                                       

 

årsregnskap og årsberetning i årene mellom skitingene, samt at 
kretsledermøtet innstiller til valgkomite som velges på Skitinget 

 
Gjennom disse endringene mener arbeidsutvalget at man sikrer en 
organisasjon hvor det er sammenheng mellom ansvar, 
beslutningsmyndighet, operativt ansvar og rapporteringslinjer. 
 
Frist for svar til NSF er 27. februar 2018. 
 
Notat frå arbeidsgruppa, oppsummering av endringar i NSF og oversikt over 
ansvar og myndigheit er lagt ved som eige vedlegg. 

 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret er positive til framlegg til endring i politisk organisering av  
    Skiforbundet. 
 
SAK 41 17-19  Endring alpinkomiteen 
   Bakgrunn 

Atle Hamar (leiar AK) har sagt frå seg vervet som leiar for alpinkomiteen. 
Bakgrunnen er at han er utnemnd som statssekretær i Klima- og 
Miljødepartementet i «Solberg 2». 
 
Årsaka til at Hamar trekker seg frå vervet er knytt til habilitet, og kva som er 
mogeleg å få til av praktisk arbeid for komiteen ut tingperioden.  
 
Nestleiar i AK, Per Asbjørn Felde, har sagt seg villig til å ta over vervet som 
leiar. Det er vidare eit tydleg ynskje frå AK at komiteen bør vere fulltalig ut 
tingperioden. Vidare har Hege Venes (medlem i AK) ytra ynskje om å gå ut av 
komiteen, fordi ho ikkje lenger har born som er aktive innanfor alpint. 
Komiteen ynskjer dermed at det skal veljast to nye medlemar i AK ved eit ev. 
ekstraordinært Skikrinsting våren 2018. 

 
   VEDTAK 

    Skikrinsstyret tek saka til orientering. Ein gjer vidare vedtak om at det vert  

    kalla inn til ekstraordinært skikrinsting i samband med Vårmøtet (14. mai  
    2018), der ein føretak val av to nye medlemar i AK. Styreleiar varslar leiar i  
    valkomiteen om saka. 

 
  Skikrinsstyret gjer vidare vedtak om at valnemnda også gjer ei vurdering om  

    ev. endring i samansetjing av telemark/ randoneekomiteen. 
 
SAK 42 17-19 Ski-tinget 2018 
   Bakgrunn 
   Norges Skiforbund avviklar Ski-tinget 2018 i Stavanger 2.-3. juni 2018. 
    I samband med tinget har SFSK 4 representantar. Skikrinsstyret oppnemner  
    delegatane i styremøtet. 
    Grenkomiteane sine fagmøte og andre møter vert gjennomført i samband  
    med Ski-tinget, og er planlagt i perioden torsdag 31. mai. – fredag 1. juni. 
 

VEDTAK 
   Skikrinsstyret gjer vedtak om følgjande representasjon i samband med Ski- 
    tinget 2018: 



 

                                                                                       

 

 
 
 
 

- Styreleiar, Finn Årdal (Jølster IL) 
- Styremedlem; Tonje Norheim Tangerud (Sogndal IL) 
- Styremedlem; Margot Åsebø (Haugen IL) ? 
- Styremedlem og leiar i LK; Oddmund Lefdal (IL Bjørn) ? 

 
    Administrasjonen følgjer opp saka. 
 
SAK 43 17-19 Arbeidet til valkomiteen NSF 
    Bakgrunn 
     Ski-tinget 2018 nærmar seg, og valkomiteen i NSF har begynt sitt arbeid.  
     Valkomiteen ynskjer seg eit best mogleg utval av kandidatar til dei ulike   
    verva. Valkomiteen har så langt utarbeida ei komplett oversikt over kva  
    tillitsvalte som har sagt seg villig til å ta attval, men uavhengig av dei  
    tilbakemeldingane oppmodar ein krinsane å fremme forslag til alle dei  
    tillitsverv som skal veljast. Forslagsfrist er 1. mars 2018. 

 
Det skal fremjast forslag på kandidatar til følgjande verv/komitear: 

• Skistyret; president, visepresident og 5 styremedlemar 

• Leiar, nestleiar og 2-4 medlemar i kvar greinkomite 

• Kontrollkomiteen; leiar og 3 medlemar 

• Lov- og påtaleutval; leiar og 3 medlemar 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret gjer vedtak om at styreleiar og nestleiar får fullmakt til å  
    arbeide vidare med saka. 
 
SAK 44 17-19 Representasjon Idrettskrinstinget 2018 
    Bakgrunn 
 Idrettskrinstinget vert avvikla 14. april i Sogndal. I samband med tinget har 

SFSK 4 representantar. Skikrinsstyret oppnemner delegatane i styremøtet. 
 

VEDTAK 
- Styreleiar, Finn Årdal (Jølster IL) 
- Styremedlem; Tonje Norheim Tangerud (Sogndal IL) 
- Styremedlem; Margot Åsebø (Haugen IL) ? 
- Nestleiar; Hallvard Nygård (Førde IL) 

 
    Administrasjonen følgjer opp saka. 
 
SAK 45 17-19 Høyring SFIK Handlingsplan 2016-2020 
    Bakgrunn 
    Idrettskrinstinget 2016 vedtok Handlingsplan 2016-2020 for idretten i Sogn  
    og Fjordane. På Idrettskrinstinget 2018 i Sogndal 14. april skal  
    handlingsplanen rullerast. SFIK ynskjer innspel på utkast til handlingsplan,  
    jf. utsett frist for tilbakemelding 13. februar. 
    Utkast til revidert handlingsplan er lagt ved som eige vedlegg. 
 



 

                                                                                       

 

VEDTAK 
Skikrinsstyret gjer vedtak om følgjande innspel i høve saka: 
 
 
- Prioriteringane på s. 4 i dokumentet skal nummererast slik: 

 
1) Gode rammevilkår for idretten i fylket.  
2) Styrke og utvikle idrettsråda. 
3) Utvikle organisasjonskompetansen til idrettslaga. 
4) Fleire unge vel å vere aktive og får utvikle seg innanfor idrettslaga, 

som utøvar, trenar eller leiar. 
 

Bakgrunnen for dette innspelet er knytt til den generelle arbeidsdelinga   
innanfor idretten, og idrettskrinsen sin rolle i høve til særkrinsane.  

 
Skikrinsstyret føreslår vidare at pkt. om Regionalisering på s. 15 bør 
konkretiserast i høve til kva som er idretten i Sogn og Fjordane sine 
interesser i arbeidet med regionalisering.  
M.a. er det viktig å arbeide for å sikre at funksjonar og arbeidsoppgåver blir 
lagt til Idrettens hus i Førde. 
 
Skikrinsstyret stiller elles spørsmål om kvifor Idrettskrinsstyret ikkje har sett 
i verk ei konsekvensutgreiing i det førebuande arbeidet med regionalisering, 
der m.a. idretten i Sogn og Fjordane er teke med på råd.  

 
SAK 46 17-19 Status markedsarbeid 
    Bakgrunn 
    Status i Sogn og Fjordane Skikrins sitt markedsarbeid. 
 

Verksemd Grein Går ut Status 
Fylkeskommunen AU/Ski i Skulen  Prosessen er sluttført for 

2018. Avtalt møte med 
SOFIK 13. februar 2018. 

Skiing Norway,  
Hotel Alexandra 

AU 2017 Fakt. sept. 2017. Prosjektet 
vert fasa ut av NSF. 

Skiing Norway, 
Skogstad Sport AS 

AU 2018 Fakt. sept. 2017. 
Prosjektet vert fasa ut av 
NSF. 

AVIS Bilutleige AU 2018 Avtalen går ut 31.08.2018. 
Reforhandling vår/sommar 
2018. 

ByggTeam AS Langrenn 2018 Avtalen er reforhandla 
t.o.m. våren 2018. 
Økonomisk nivå er same 
som tidlegare. Avtalen skal 
reforhandlast vinter/vår 
2018. 

Sparebanken S. og Fj Langrenn 2017 Eksisterande avtale gjekk 
ut 31.12.2017. Ny avtale er 
reforhandla for 3 nye år 
(t.o.m. 2020). 

Intersport/  
Erdal Sport AS 

Langrenn 2017 Avtalen må reforhandlast 
vinteren 2018. 

SFE Hopp/ langrenn 2019 Avtale reforhandla i 2017. 



 

                                                                                       

 

 
COOP Vest SA Alpint 2018 Avtalen går ut 31.12.2018. 

Reforhandlast hausten 
2018. 

Verksemd Grein Går ut Status 
Fjord1 Alpint 2018 Avtalen går ut 01.09.2018. 

Reforhandlast vår/sommar 
2018. 

Sparebanken Vest Alpint 2018 Avtalen går ut 31.12.2018. 
Reforhandlast 
sommar/haust 2018. 

Frydenbø Bilsenter AS Alpint 2017 Avtalen er under 
reforhandling. 

 
VEDTAK 

  Skikrinsstyret tek saka til orientering og viser til sak 12 17-19 der det vart   
  gjort følgjande ansvarsdeling: 

  
1) Sogn og Fjordane fylkeskommune, ansv.: Adm. 
2) ByggTeam, ansv.: Adm. 
3) G-Sport/ Erdal Sport AS, ansv.: Adm. 
4) Frydenbø Bilsenter AS, ansv.: Atle H. 
5) Fjord1, ansv.: Atle H. Tonje N. og adm. 
6) Sparebanken Vest, ansv.: Atle H. og adm. 

 
SAK 47 17-19 Vårmøte SFSK 14. mai 2018 program 
    Bakgrunn 
    I høve til tidlegare drøftingar har skikrinsstyret gjort vedtak om at Vårmøtet  
    skal avviklast 14. mai 2018 ved Thon Jølster Hotel, Skei.  
    Skikrinsstyret drøftar rammeprogram og innhald for fellesdelen. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret gjer følgjande vedtak i saka: Ein skal førespørje Alexander 
Støckl om å vere foredragshaldar på Vårmøtet sin fellesdel. Adm. følgjer opp 
saka. 
 

   Vidare skal «Sogn og Fjordane leikane» drøftast som tiltak på tvers av  
    greinene på møtet sin fellesdel. 
 
SAK 48 17-19 NSF «Utetimen» 
    Bakgrunn 
    NSF har lansert eit nytt konsept for barn og unge – «Utetimen». 
   «Utetimen» er tilrettelagt for bruk i skule- og skiklubbar. Dette er ein viktig  
    del av samfunnsengasjementet til både SpareBank 1 og Norges Skiforbund.  

   Konseptet «Utetimen» er ei kunnskaps- og aktivitetsløype som kan bidra til  
    at fleire barn og unge opplever gleda av det å vere i fysisk aktivitet.  
    «Utetimen» inneheld undervisningsopplegg i fleire teoretiske fag som  
    kombinerast med fysisk aktivitet. Norsk Idrett har mål om ein time fysisk  
    aktivitet i skulen kvar dag, og «Utetimen» er eit bidrag til å nå dette målet. 
    

Les meir om «Utetimen».  
 

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/nyheter/2017/10/utetimen/


 

                                                                                       

 

   Styreleiar ynskjer å drøfte med skikrinsstyret om konseptet «Utetimen» også  
    bør lanserast i Sogn og Fjordane. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret gjer vedtak om å vidareutvikle prosjektet «Ski i Skulen» i høve  
    til innhaldet i skulane sine tradisjonelle skidagar. 
 
   I tråd med drøftingar i Skikrinsstyret skal det m.a. utarbeidast  
    prosjektsøknad til Sparebankstiftinga innan 01. mars 2018. 
 
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)       Yngve Thorsen (s) 
Styreleiar       Adm. sjef  
 

 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 54 17-19 Protokoll frå møte nr. 04 17-19 i Skikrinsstyret 
 
Skikrinsstyret@ 
Greinkomiteane@ 

 
          
Sakshand.: IN/FÅ  Dato: 16.04.2018  Arkivk.: styret/møter/innkalling/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:    Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:   Måndag 16. april 2018, kl. 17.00-21.00 
 
Andre opplysningar: Fellesmøte med Skikrinsstyret og greinkomiteane frå kl. 17.00-18.00. 
    NB! Det vert servert rundstykker, kaffi/ tek og mineralvatn ved 
     ankomst. 
 
Rammeprogram:  Kl. 17.00-18.00:  Fellesmøte med styret og øvrige tillitsvalde 
    Kl. 18.00-20.00: Møte i SFSK sitt arbeidsutval 
    Kl. 18.00-21.00: Møte i SFSK alpinkomiteen 
    Kl. 18.00-21.00: Møte i SFSK langrennskomiteen 
 
Sakliste  
REFERATSAKER 
SAK 49 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste  
SAK 50 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 03 17-19 frå møte i Skikrinsstyret 
 
RAPPORTERING 
SAK 51 17-19  Rekneskap 2017 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 52 17-19 Organisering NSF 
SAK 53 17-19 Høyring rapport Kretsutvalget 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 54 17-19 Sonemøter SFSK/klubbutvikling 
SAK 55 17-19 Fellessamling for utøvarar  
SAK 56 17-19 Haustmøtet 2018 
 
EVENTUELT 
 
 

  
 
TIL STADES:  Finn Årdal, Hallvard Nygård, Margot Åsebø, Tonje Norheim Tangerud, Per  
    Asbjørn Felde, Oddmund Lefdal, Sjur Håvard Øygard, Magne  
    Hofslundsengen, Hege Venes, Trude Dalset, Roger Ellingsund, Jan Inge  
    Årdal, Torunn Grut, Tor Arne Hov, Adrian Helgheim og Ingrid Narum  
    (adm.) 

PROTOKOLL MØTE NR. 04 I SKIKRINSSTYRET, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

 
FORFALL: Henning Sæthre, Jon Ove Lomheim, Lars Kveen, Lars Brekke, Anne 

Lilleaasen, Malene B. Haukøy 
 
MERKNADER: Jan Inge Årdal (nestleiar HKK) møtte i staden for Henning Sæthre (leiar 

HKK) 
 

Hopp- og kombinertkomiteen har gjennomført sitt møte 04. april. 
  

Roger Ellingsund er kalla inn til møtet med bakgrunn i at han stiller til val 
som nytt medlem i alpinkomiteen. 

 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 
 

    
 
REFERATSAKER 
SAK 49 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 50 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 03 17-19 frå møte i Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå styremøte nr. 03 17-19 er godkjent elektronisk tidlegare. 
   Protokollen er også lagt ved som eige vedlegg. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner protokoll nr. 03 17-19. 
 
RAPPORTERING 
SAK 51 17-19  Rekneskap 2017 
   Bakgrunn 

Rekneskapen for 2017 er vedlagt. 
 

Nøkkeltal 2017: 
 
   Avsetning 2017 til 2018 

*) Arbeidsutvalet (AU) / Ski i Skulen   kr.            1o0 000,- 
 

Driftsinntekter samla    kr. 3 363 820,- 
 

Driftskostnader samla    kr. 3 289 357,- 
 
Resultat samla for skikrinsen:    kr.              74 463,- 
 
Resultat Arbeidsutvalet    kr.     - 81 306,- 

 Resultat Alpinkomiteen    kr.              91 102,- 



 

                                                                                       

 

  Resultat Hopp- og kombinertkomiteen  kr.            9 241,- 
  Resultat Langrennskomiteen    kr.              55 425,- 

 
Total EK pr. 31.12.2017:     kr.     1 164 170,- 

 
- AU EK pr. 31.12.2017:     kr.     495 469,-  
- Alpinkomiteen EK pr. 31.12.2017:   kr.             279 194,-  
- Hopp- og komb. komiteen EK pr. 31.12.2017:   kr.             120 092,-  
- Langrennskomiteen EK pr. 31.12.2017:   kr.             269 412,-  

 
*) AU: Kr. 100 000,- setjast av for å sikre vidare drift av prosjektet Ski i 
Skulen i 2018.  
 

   VEDTAK 
    Skikrinsstyret godkjenner rekneskapen for 2017. 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 52 17-19 Organisering NSF 

Bakgrunn 
   Styreleiar orienterte om saka. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
SAK 53 17-19 Høyring rapport Kretsutvalget 

Bakgrunn 
   Skistyret har bedt om tilbakemelding om skikretsane sitt syn på konklusjon  
    og tilrådingar i kretsutvalet sin rapport om organisering av Norges  
    Skiforbund mellom forbund og klubb. 
 
   På bakgrunn av innspel frå skigruppene og drøfting i styret (pr. e-post) har  
    Skikrinsstyret sendt si uttale til Skistyret med følgjande konklusjon: 
 

Mykje tyder på at ein treng ei desentralisering framfor ei sentralisering i 
norsk idrett. Ved å legge til rette for ein sentralisert styringsmodell 
(regionar) i NSF, misser ein nærleiken til kundegrunnlaget, og dermed 
skapar ein dårlegare rammevilkår m.o.t. oppfølging og ikkje minst 
grunnlag for å drive utviklingsarbeid i klubbleddet. 
 
Vi ser det som rett å oppretthalde vår skikrins med omsyn til nærleik til 
utøvarar, klubbar og skimiljøa. Der vi ser det som naturleg vil vi gjerne 
samarbeide med andre kretsar. 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 54 17-19 Sonemøter SFSK/klubbutvikling 
   Bakgrunn 
   Skikrinsen har i løpet av mars gjennomført sonemøte med skigruppene i  
    Nordfjord, Sunnfjord og Sogn. 



 

                                                                                       

 

Målet med sonemøta var å gjere skigruppene kjent med Skiforbundet sin 
utviklingsmodell, og lære korleis ein kan jobbe med konkrete verktøy for å 
utvikle eiga skigruppe. 
 
Møta skapte mange gode diskusjonar, der fokus var utøvaren i sentrum og 
aktivitet som skal leggast til rette med eit langsiktig utviklingsperspektiv. Det 
var òg nyttig å møtast på tvers av skigruppene, mellom anna for sjå på kva 
ein kan samarbeid om. 
I tillegg fekk skikrinsen gode innspel på korleis ein i lag kan utvikle 
skiidretten i Sogn og Fjordane, der målet er å leggje til rette for flest mogleg, 
lengst mogleg og best mogleg. 
 
Skikrinsstyret og greinkomiteane var representert på sonemøta. 
 

Skikrinsstyret drøftar korleis ein jobbar vidare med klubbutvikling og 
implementering av SUM i eigen krins. 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

  
SAK 55 17-19 Fellessamling for utøvarar  

Bakgrunn 
Alpinkomiteen har komme med forslag om at ein legg til rette for ei 
fellessamling for utøvarar frå dei ulike greinene i skikrinsen i løpet av 
hausten 2018.  

 
VEDTAK 
Alpinkomiteen og langrennskomiteen snakkar i lag for å sette av ein dato 
hausten 2018. 

 
SAK 56 17-19 Haustmøtet 2018 

Bakgrunn 
I 2017 prøvde idrettskrinsen ut «Idrettens Møteplass» i Sogndal, ein 
møteplass for idretten i fylket for å motivere og oppdatere tillitsvalte og 
frivillige på tverridrettslege tema. Dette gjorde dei i samarbeid med 
skikrinsen og orienteringskrinsen. Parallelt inviterte ein til ei 
treningssamling på tvers av idrettane for utøvarar i alderen 12-16 år. 
 
Skikrinsen la Haustmøtet 2017 til «Idrettens Møteplass», og i tillegg vart ei 
barmarkssamling i alpint gjennomført i samband med treningssamlinga på 
tvers av idrettar. Her vart Even Hole nytta som ein av trenarkreftene. 
 
Også i år inviterar idrettskrinsen særkrinsane til å legge sine møter til 
«Idrettens Møteplass»: 
 
Det var mange gode tilbakemeldingar på denne møteplassen, og vi ynskjer 
å etablere «Idrettens Møteplass» i samarbeid med særkrinsar/regionar. 
Rammene for 2018 vil vere lik som i fjor, der vi legg til rette med 
organisering og stiller møtelokale til rådigheit kostnadsfritt. 
Her har særkrinsane/regionane høve til å legge eigne aktuelle møter/tiltak 
etter lunsj, ein god og effektive moglegheit til å utnytte tid og ressursbruk. 
 



 

                                                                                       

 

Dato: Laurdag 27. oktober 2018 
Stad: Sogndal, Fosshaugane Campus/Sogndal vgs. 
 
Rammeplan: 
 
FELLES FOREDRAG kl. 10.00-12.00 
Sogndal vgs.  
Fellesidrettsleg tema 
 
LUNSJ kl. 12.00-13.00 
Kantina Sogndal vgs. 
 
ULIKE FORUM kl. 13.00- 
Klasserom, Sogndal vgs. (ev. større lokale) 
Haustmøte/leiarmøte o.l. – enkeltvis for kvar særkrins/region 
Idrettsrådssamling – idrettskrinsen 
 
TVERRIDRETTSLEG TRENINGSSAMLING KL. 09.30-15.00 
Sogndal idrettshall 
Treningssamling på tvers av idrettane for utøvarar i alderen 12-16 år  

 
Vi håpar fleire av dykk vil nytte denne møteplassen til å gjennomføre 
aktuelle møter. 
Om det er aktuelt for dykk å legge eigne møter til «Idrettens Møteplass» 
ynskjer vi tilbakemelding innan 15. april 2018. 
 
I tillegg kan de komme med innspel på tema/foredragshaldar på fellesdelen 
før lunsj, og om de har fagressursar som kan bidra på treningssamlinga. 

 
Viser til tiltak i SFSK Handlingsplan 2017-2019 der skikrinsen i samarbeid  
med idrettskrinsen og andre særkrinsar skal legge til rette for min. 1 stk. 
trenarseminar i planperioden. 

    
Skikrinsstyret drøftar om Haustmøtet 2018 skal leggast til «Idrettens  

  Møteplass», og om ein har innspel på tema/foredragshaldar til fellesdelen. 
 
VEDTAK. 

   Skikrinsstyret gjer vedtak om å halde Haustmøtet 2018 på «Idrettens  
    Møteplass» i Sogndal. 
 
EVENTUELT 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)        Ingrid Narum (s) 
Leiar         Adm. sjef 

 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 55 17-19 Protokoll frå møte nr. 05 17-19 i Skikrinsstyret 
 
Skikrinsstyret@ 

 
          
Sakshand.: IN/FÅ  Dato: 25.08.2018  Arkivk.: styret/møter/innkalling/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Årdal i Jølster (hytta til Hallvard Nygård) 
 
Tidspunkt:  Frammøte, fredag 24. august 2018, kl. 18.00 
   Avslutning, laurdag 25. august 2018, ca. kl. 13.00  
 
RAMMEPROGRAM, FREDAG 24. AUGUST 2018 
 
Program Tidspunkt Saker 
Frammøte Kl. 18.00  
Møte i Skikrinsstyret Kl. 18.30-20.30 Sak 57-70 17-19 
Middag Kl. 21.00  
 
 
RAMMEPROGRAM, LAURDAG 25. AUGUST 2018 
 
Program Tidspunkt Saker 
Frukost Kl. 08.00  
Møte i Skikrinsstyret Kl. 09.00-12.00 Sak 71-79 17-19 
Lunsj Kl. 12.00  
Heimreise Kl. 12.30 – 13.00  
 
 
 
 
Sakliste; sjå neste side. 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 05 I SKIKRINSSTYRET, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

  
REFERATSAKER 
SAK 57 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste  
SAK 58 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 04 17-19 frå møte i Skikrinsstyret 
SAK 59 17-19 SFSK Protokoll frå ekstraordinært Skikrinstinget 14.05.2018 
SAK 60 17-19 SFSK AK protokoll nr. 03 17-19  
SAK 61 17-19  SFSK AK referat Vårmøtet 2018 
SAK 62 17-19 SFSK AK protokoll nr. 04 17-19  
SAK 63 17-19 SFSK LK protokoll nr. 02 17-19 
SAK 64 17-19 SFSK LK referat Vårmøtet 2018 
SAK 65 17-19 SFSK LK protokoll nr. 03 17-19 
SAK 66 17-19 SFSK HKK protokoll nr. 03 17-19 
SAK 67 17-19 SFSK HKK referat Vårmøtet 2018 
 
RAPPORTERING 
SAK 68 17-19 Rekneskapsrapport pr. 15.08.2018 
SAK 69 17-19 Samordna søknad og rapportering 2017 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 70 17-19 Arbeidsdeling i Sogn og Fjordane Skikrins 
SAK 71 17-19  SFSK Handlingsplan 2017-2019 
SAK 72 17-19 Utedagen 2019 
SAK 73 17-19 Markedsarbeidet i Sogn og Fjordane Skikrins 
SAK 74 17-19 Haustmøtet 2018 
SAK 75 17-19 Uteståande betalingar til Sogn og Fjordane Skikrins 
SAK 76 17-19 Sogn og Fjordane-leikane 
SAK 77 17-19  Ordninga spelemidlar til prepareringsutstyr langrenn 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 78 17-19 Team Veidekke Vest 
SAK 79 17-19  Vedtak i alpinkomiteen 
 
EVENTUELT 
 
 
 

  
 
TIL STADES:  Finn Årdal, Hallvard Nygård, Margot Åsebø, Tonje Norheim Tangerud, Per  
    Asbjørn Felde, Henning Sæthre og Ingrid Narum (adm.) 
 
FORFALL: Sjur Håvard Øygard, Oddmund Lefdal 
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 
 

    
 



 

                                                                                       

 

 
REFERATSAKER 
SAK 57 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 58 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 04 17-19 frå møte i Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå styremøte nr. 04 17-19 er godkjent elektronisk tidlegare. 
   Protokollen er også lagt ved som eige vedlegg. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner protokoll nr. 04 17-19. 
 
SAK 59 17-19 SFSK Protokoll frå ekstraordinært Skikrinstinget 14.05.2018 
 Bakgrunn 

Protokoll frå ekstraordinært Skikrinstinget 14.05.2018 er vedlagt. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 

 
SAK 60 17-19 SFSK AK protokoll nr. 03 17-19 
    Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 03 17-19 i alpinkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 61 17-19  SFSK AK referat Vårmøtet 2018 
    Bakgrunn 
   Referat frå alpinkomiteen sitt Vårmøte er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 
SAK 62 17-19 SFSK AK protokoll nr. 04 17-19 
    Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 04 17-19 i alpinkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 63 17-19 SFSK LK protokoll nr. 02 17-19 

Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 17-19 i langrennskomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 



 

                                                                                       

 

SAK 64 17-19 SFSK LK referat Vårmøtet 2018 
   Bakgrunn 
   Referat frå langrennskomiteen sitt Vårmøte er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 
SAK 65 17-19 SFSK LK protokoll nr. 03 17-19 

Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 03 17-19 i langrennskomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 66 17-19 SFSK HKK protokoll nr. 03 17-19 

Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 03 17-19 i hopp- og kombinertkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 67 17-19 SFSK HKK referat Vårmøtet 2018 

Bakgrunn 
   Referat frå hopp- og kombinertkomiteen sitt Vårmøte er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 68 17-19 Rekneskapsrapport pr. 15.08.2018 
   Bakgrunn 
    Rekneskap pr. 15.08.2018 er vedlagt. 
   Adm. la fram rapporten i møtet. 
 
   Nøkkeltal pr. 15.08.2018: 
 

SFSK Driftsinnt. totalt SFSK Driftskost. totalt SFSK Resultat  SFSK Årsbudsjett 

 Kr     2 305 671,-  Kr     1 861 398,-  Kr    444 273,-   Kr     0,00                     

AU Driftsinnt. totalt AU Driftskost. totalt AU Resultat  AU Årsbudsjett 

 Kr     480 619,-  Kr     339 595,-  Kr    141 024,-  Kr     0,00                     

AK Driftsinnt. totalt AK Driftskost. totalt AK Resultat  AK Årsbudsjett 

 Kr     842 355,-  Kr     780 192,-  Kr     62 163,-  Kr     0,00                       

HKK Driftsinnt. totalt HKK Driftskost. totalt HKK Resultat  HKK Årsbudsjett 

 Kr     29 660,-  Kr     11 541,-  Kr     18 119,- Kr     0,00 

LK Driftsinnt. totalt LK Driftskost. totalt LK Resultat pr.  LK Årsbudsjett 

 Kr     953 037,-  Kr     730 071,-  Kr     222 966,-  Kr     0,00 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek rapporten til orientering. 
 



 

                                                                                       

 

SAK 69 17-19 Samordna søknad og rapportering 2017 
    Bakgrunn 
    Samordna søknad og rapportering (tidl. Idrettsregistreringa) gjennomførast  
    i perioden 01.-30. april ved at idrettslaga rapporterar nøkkelinformasjon til  
    NIF. 

 
Tala frå idrettsregistreringa danner grunnlag for  ulike økonomiske 
støtteordningar (lokale aktivitetsmidlar, utstyrsmidlar, kommunale mildar 
etc.) 
Tala dannar vidare grunnlag for statistikkar om og for idretten. 
 
Av medlemmar i idrettslaget skal følgjande registrerast som aktive i 
særgruppene/ grein: 

- Alle utøvarar, både dei som er aktive innan konkurransar og alle dei som 
deltek på aktivitetar innan trening, trimaktivitetar, turrenn, karusellrenn 
etc. som er i regi av idrettslaget eller annan skiaktivitet i regi av idretten. 

- Alle som har eit verv eller oppgåve i idrettslaget; t.d. styreverv, komitear 
og andre valte  eller oppnevnte oppgåver – trenarar, oppmenn og andre 
faste oppgåver som utførast over ein tidsperiode – andre faste oppgåver 
innan t.d. arrangement; tidtakarar, stadion, løype, kafè, sekretariat, osv. 

 
Det er elles svært viktig at skikrinsen følgjer opp registreringa av aktive medl. 
i skigruppene, sidan ordninga er avgjerande m.o.t. tilskotsordningane frå 
Norges Skiforbund. 
 

   I 2016 vart det innført ei ny ordning med elektronisk medlemsregistrering. 
   Dvs. at alle idrettslag må registrere sine medlemmar i eit godkjent  
    elektronisk medlemsregister. Dette er eit krav som følgje av medlemskapet i  
    NIF. 
 

   Sogn og Fjordane Skikrins – Idrettsregisteringa 2007-2017 
    

Fig. 1) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins 2007-2017 
 

    



 

                                                                                       

 

 
Fig. 2) Idrettsregistreringa 2017 Sogn og Fjordane Skikrins, fordeling av 
  medlemsmassen. 
 

 
 
 
Fig. 3) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins  

      aldersgruppa 6-12 år, 2007-2017 
 

 
 
    



 

                                                                                       

 

Fig. 4) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins  
      aldersgruppa 13-19 år, 2007-2017 

 

 
 
 
Fig. 5) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins, aldersgruppa 6-12 år 

   samanlikna med aldersgruppa 13-19 år 
 

 
 
    VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 70 17-19 Arbeidsdeling i Sogn og Fjordane Skikrins 

Bakgrunn 
  Skikrinsstyret drøftar rammene for arbeidsdeling i organisasjonen. 

 
Skikrinsstyret gjorde m.a. følgjande vedtak om rammene i sak 08 17-19: 
- Ein skal legge til rette ei for ei tydeleg arbeidsdeling i organisasjonen 



 

                                                                                       

 

   
Framlegg til VEDTAK 

  Skikrinsstyret gjer følgjande vedtak for arbeidsdeling i organisasjonen; 
 

• Styreleiar sine hovudoppgåver er avklara. 

• Arbeidsdeling på hovudoppgåver for Skikrinsstyret elles: 
- oppfølging anlegg:   Hallvard N. 
- oppfølging marknad:  Tonje T. 
- oppfølging klubbutvikling:  Margot Å. 
- oppfølging av grein:  GK-leiarar 

• Skikrinsstyret samhandlar med administrasjon om hovudoppgåvene 
slik;  
- ærleg og god dialog 
- gir svar tilbake til adm. på førespurnad 
- halde fristar frå adm. 

• Greinkomiteane: 
- har ansvar for aktiviteten i si grein 
- tek initiativ for sine aktivitetar  
- GK-leiar rapporterer til Skikrinsstyret og bør gjere ei arbeidsdeling  
   internt i komiteen 

• Elles er SFSK si lov styrande for ansvar og oppgåver i organisasjonen. 

• I tillegg er vedtak om ansvar for tiltak i SFSK sin handlingsplan 
retningsgivande for arbeidsdeling i organisasjonen. 

 
SAK 71 17-19  SFSK Handlingsplan 2017-2019 
   Bakgrunn 

SFSK sin handlingsplan er lagt ved som eige vedlegg. 
 
    I samband med møtet skal Skikrinsstyret drøfte skikrinsen sine tiltak,  
    oppdaterte handlingsplan med omsyn til status, samt avklare vidare  
    ansvarsfordeling. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 72 17-19 Utedagen 2019 
   Bakgrunn 
    Skikrinsstyret gjorde vedtak i sak 48 17-19 om å vidareutvikle prosjektet «Ski  
    i Skulen» i høve til innhaldet i skulane sine tradisjonelle skidagar. 
 
   I tråd med drøftingar i Skikrinsstyret vart det utarbeidd og sendt ein  
    prosjektsøknad til Sparebankstiftinga der ein søkte om støtte på  
    kr. 130 000,- til prosjektet Utedagen 2019. Søknaden fekk avslag. 
 

Vidareføringa av prosjektet vinteren 2019 noko usikker, m.a.  
  fordi finansieringa er avhengig av ein ny utviklingsavtale med Sogn og  
  Fjordane fylkeskommune, samt gåvemidlar. 

 
Adm. var i møte med Sogn og Fjordane idrettskrins 13. februar 2018 om ny  

  utviklingsavtale med Sogn og Fjordane fylkeskommune, og i etterkant vart  
  prosjektsøknad sendt fylkeskommunen.  



 

                                                                                       

 

  Fylkeskommunen har ikkje gitt svar på søknad og tilbakemelding er blitt  
  etterspurt via idrettskrinsen. 

   
   Skikrinsstyret drøfta i møtet om ein skal søke andre om støtte. 

 
Rapport for prosjektet Ski i Skulen 2018 vart presentert i møtet. Rapporten  

  er ikkje sendt mottakarane. 
 
VEDTAK 
Skikrinsstyret gjer vedtak om å søke Gjensidigestiftelsen og gåvemidlar i 
Sparebanken Vest. 
 
Adm. følgjer opp Sogn og Fjordane idrettskrins om status på utviklingsavtale 
med Sogn og Fjordane fylkeskommune. 

  
SAK 73 17-19 Markedsarbeidet i Sogn og Fjordane Skikrins 

Bakgrunn 
   Status i Sogn og Fjordane Skikrins sitt markedsarbeid. 
 
 

Verksemd Grein Går ut Status 
Fylkeskommunen AU/Ski i Skulen  Møte med SOFIK 13. 

februar 2018. I prosess. 
AVIS Bilutleige AU 2018 Avtalen går ut 31.08.2018. 

Reforhandling haust 2018. 
ByggTeam AS Langrenn 2018 Avtalen vart ikkje fornya. 

 
Sparebanken S. og Fj Langrenn 2020 Ny avtale er reforhandla 

for 3 nye år (t.o.m. 2020). 
Intersport Førde/  
Erdal Sport AS 

Langrenn 2021 Avtale reforhandla i 2018. 

SFE 
 

Hopp/ langrenn 2019 Avtale reforhandla i 2017. 

COOP Vest SA Alpint 2018 Avtalen går ut 31.12.2018. 
Reforhandlast hausten 
2018. 

Fjord1 Alpint 2018 Avtalen går ut 01.09.2018. 
Er i reforhandling. 

Sparebanken Vest Alpint 2021 Eksisterande avtale går ut 
31.12.2018. Ny avtale er 
reforhandla for 3 nye år 
(t.o.m. 2021). 

Frydenbø Bilsenter AS Alpint 2017 Avtalen vart ikkje fornya. 
Er i forhandling med ny 
samarbeidspart. 

 
    I sak 12 17-19 vart gjort følgjande ansvarsdeling av Skikrinsstyret: 

  
7) Sogn og Fjordane fylkeskommune, ansv.: Adm. 
8) ByggTeam, ansv.: Adm. 
9) G-Sport/ Erdal Sport AS, ansv.: Adm. 
10) Frydenbø Bilsenter AS, ansv.: Atle H. 
11) Fjord1, ansv.: Atle H. Tonje N. og adm. 
12) Sparebanken Vest, ansv.: Atle H. og adm. 



 

                                                                                       

 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering og gjer følgjande ansvarsdeling: 

 
4) Sogn og Fjordane fylkeskommune, ansv.: Adm. 
5) Ny samarbeidsavtale alpint, ansv.: AK + Adm. 
6) Fjord1, ansv.: Atle H. og adm. 
7) Coop Vest SA, ansv.: Tonje T. + adm. 
8) AVIS Bilutleige, ansv.: Adm. 

    
SAK 74 17-19 Haustmøtet 2018 
   Bakgrunn 
    Haustmøtet til Sogn og Fjordane Skikrins vert gjennomført laurdag 27.  
    oktober på «Idrettens Møteplass» i Sogndal v/ Fosshaugane Campus. 
 
   Programmet blir likt som i 2017: 
 

Kl. 09.30-10.00 Registrering, kaffi  
Kl. 10.00  Fellesforedrag 
Kl. 12.00  Lunsj   
Kl. 13.00-16.00 Haustmøtet Sogn og Fjordane Skikrins 

- alpint 
- langrenn 
- hopp og kombinert 
- telemark/ randonee 

 
Parallelt vert det planlagt ei tverridrettsleg treningssamling for aldersgruppa  

  12-16 år (f. 2002-2006).  
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret gjer følgjande vedtak til saker til fellesdelen for Haustmøtet: 
 

- presentasjon Sogn og Fjordane-leikane 
- aktuelt tema anlegg 

 
SAK 75 17-19 Uteståande betalingar til Sogn og Fjordane Skikrins 

Bakgrunn 
Adm. må bruke tidvis mykje tid på purring av uteståande betalingar til  

  skikrinsen. Dette gjeld særleg faktura til enkeltpersonar som deltek på  
  aktivitet i regi av skikrinsen. 

 
Skikrinsstyret drøfta saka prinsipielt i møtet og kva retningslinjer ein skal  

  nytte. Adm. presenterte framlegg til rutinar for purring og evt. inkasso. 
 
VEDTAK 

   Skikrinsstyret gjer følgjande vedtak: 
 

1) Adm. utarbeider faste rutinar for purring og evt. inkasso. 
2) Etter 1. purring på betaling må denne vere betalt før vedkommande 

får melde seg på ny aktivitet i regi av skikrinsen. 
3) 2. purring blir sendt som inkassovarsel. 

Deretter blir det sendt til inkasso. 



 

                                                                                       

 

 
SAK 76 17-19 Sogn og Fjordane-leikane 

Bakgrunn 
Skikrinsstyret skal legge føringar for implementering av nye  

  arrangementkonsept (som t.d. skicross, «Sogn og Fjordane-leikane»  
  treningshelg) i greinkomiteane sine terminlister, jf. tiltak i SFSK  
  Handlingsplan 2017-2019. 

 
Tonje T. presenterte konseptet Sogn og Fjordane-leikane i møtet. 
 
VEDTAK 
Skikrinsstyret gjer vedtak om å gjennomføre Sogn og Fjordane-leikane i  
Sogndal (Hodlekve) 15. desember 2018.  
 
Greinkomiteane legg til rette for treningssamling søndag 16. desember 2018 
same stad. 
 
Tonje T. og adm. jobbar vidare med arrangementkonseptet. 

 
SAK 77 17-19  Ordninga spelemidlar til prepareringsutstyr langrenn 

Bakgrunn 
  Ordning spelemidlar til utstyr har søknadsfrist i oktober (dato ikkje  
  fastsett for 2018).  
 
  I høve til Norges Skiforbund si vidare handsaming av søknadane skal  
  respektive skikretsar utføre prioritering frå 1-3 på søknader på  

  prepareringsutstyr for langrenn. Det er Anleggskomiteen som skal utarbeide  
  framlegg til pritoritering, før denne vert endeleg handsama av Skikrinsstyret. 
   
  Skikretsane har kort frist for innstilling til Norges Skiforbund på søknadane,  
  og Anleggskomiteen ynskjer ha kriteria for prioritering klar på førehand. 
 

Informasjon om ordninga finn ein følgjande lenke (under spelemidlar til  
  utstyr): https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/stotteordninger/  
 

VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering.  
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 78 17-19 Team Veidekke Vest 

Bakgrunn 
   Agder og Rogaland Skikrets, Hordaland Skikrets og Sogn og Fjordane  
    Skikrins inngjekk i 2015 eit samarbeid om Team Veidekke Vest (TVV).  
 

TVV er eit treningsfellesskap der partane skal samarbeide om ein felles spissa  
  satsing for dei aller beste senior langrennsløparane i regionen. TVV har som  
  mål å utvikle løparar til landslagsnivå og vere eitt av Norges Skiforbund  
  (NSF) sine viktigaste rekrutteringsmiljø. 

 
LK-leiar er SFSK sin representant i styringsgruppa. 

 
   Avtalen forplikter alle parter økonomisk og juridisk. 

https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/stotteordninger/


 

                                                                                       

 

 
   Kvar av partane stiller kr 100.000 som garanti for laget si drift. Dette beløpet  
    fakturerast ikkje utan særskilt vedtak i styringsgruppa. Garantibeløpet er ein  
    «siste utveg». Andre aktuelle finansieringsmåtar skal prioriterast. 
 
   I forslag til budsjett pr. juni 2018 har styringsgruppa budsjettert  
    med minus for sesongen 2018-2019 for å få eit godt nok sportsleg opplegg  
    for. Vidare har leiar av styringsgruppa bedt styringsgruppa om at det skal  
    signaliserast til kretsane at delar av garantien på kr. 100.000 per krets vil  
    måtte utløysast kommande sesong.  
    
   LK-leiar og styreleiar informerte om status på møtet. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 

SAK 79 17-19 Vedtak i alpinkomiteen 
Bakgrunn 

   Alpinkomiteen gjorde følgjande vedtak 22.06.2018: 
 
    Alpinkomiteen (AK) har teke ei investering i fellesutstyr til bruk på  
    samlingar og trening i 2018 på kr. 70 300,-, men ynskjer ikkje at dette skal  
    gå utover aktiviteten AK legg til rette for. Dersom AK går med underskot i  
    2018 dekkast underskotet inn med oppspart eigenkapital. (Overskot i 2017  
    for AK var på kr. 91 102,-. Oppspart eigenkapital for AK var pr. 01.01.2018  
    kr. 279 194,-.) 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
EVENTUELT 
 
Neste møte i Skikrinsstyret; 
 
Måndag 03. desember, Skei 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)        Ingrid Narum (s) 
Leiar         Adm. sjef 

 
 


